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PROTOKOLL  

Styrelsemöte nr. 8–2021      

2021-08-16  

 

Art: Styrelsemöte 

Plats: Klubbstugan 

Närvarande:  Heléne Eliasson, sekreterare 

 Margaretha Carlsson, kassör – med via zoom länk 

 Monica Strålberg, ledamot 

 Mats Ringlöv, ledamot 

 Tony Nykvist, ledamot 

 Ulle Liukkonen, ledamot 

Anna Holter, suppleant 

Lena Unger, suppleant 

Meddelat frånvaro: Christina Norell, ledamot 

 Lotta Johansson, ordförande 

 Eva Jakob, v ordförande 

 

 

§ 77 Mötets öppnande 

Ordförande Anna Holter öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna. 

 

§ 78    Val av justerare 

Tony Nykvist valdes att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 

 

§ 79 Fastställande av dagordning 

Dagordning föredrogs och fastställdes. 

 

§ 80 Föregående protokoll 

Protokoll nr 7-2021 gicks igenom och godkändes. 

 

§ 81 Skrivelser/Post/Att-göra-lista 

Att-göra-listan gicks igenom och uppdaterades, se bilaga 1. Ingen övrig post har inkommit 

förutom några fakturor.  

 

§ 82 Ekonomi 

Kassören informerade om att vi har ca 455.000 kr på banken, så ekonomin är fortsatt god.  

Collie SM gick bra och klubben tjänade en stor summa pengar för arrangemanget. 

Mentalsektorn och HUS bidrar fortfarande med större delen av klubbens inkomst, lika som 

det varit under hela pandemin.  
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§ 83 Coronatider 

Eftersom pandemin fortfarande inte är helt över fortsätter vi uppmana våra medlemmar att 

hålla avstånd, tvätta händerna ofta och att stanna hemma om man känner sig sjuk.  

 

§ 84 Rapporter  

Avel och Hälsa – Arrangerar utställning den 25/9, officiellt för brukshundar och inofficiellt 

för övriga raser. Vi behöver mycket hjälp på utställningsdagen, vilka kan hjälpa till? 

Annars är det som vanligt på hösten, högt tryck på både MH och BPH. Vi har några 

inbokade tillfällen både MH och BPH innan säsongen kan avslutas.  

Prov och Tävling – Näst på tur är en Lydnadstävling för alla klasser den 4/9, tyvärr inte så 

många anmälda. Därefter har vi börjat planera för ”Oktober tävlingen” första helgen i 

oktober, Appellspår, Rapport-alla klasser tillika DM samt Sök alla klasser. 

Samhällsnytta – inget att rapportera. 

Organisation – inget att rapportera. 

 

§ 85 Hundens Vecka 

Hundens Vecka närmar sig och det vore trevlig om vi kan ha något att erbjuda hundägare 

varje kväll. Förslag på aktiviteter under Hundens Vecka? Ringträning – Lotta och Vera? Rally, 

prova på – Helena? Agility – Eva? Trivselkväll med frågeslinga och grillad korv? 

Patrullhundsinformation – Heléne/Tony? Startklass – Ulle? Prova-på-sök – Lena?  

Anna kollar av med de föreslagna ansvariga och meddelar sedan Heléne vad som kommer 

arrangeras för inskick till Studiefrämjandet.  

 

§ 86 Övriga frågor 

Medlemsmöte med surströmming, på lördag den 21/8. Medlemmar bjuds på maten, vad 

ska icke medlemmar betala?  

Mötet beslutade att det ska kosta 50 kr per person för surströmming.  

 

§ 87 Nästkommande möte 

Som nämnts ovan, medlemsmöte den 21/8. Nästa styrelsemöte är den 23/9.  

 

§ 88 Mötets avslutande 

Anna Holter tackade för visat intresse och avslutade mötet.  

 

 

Vid pennan: 

 

 

__________________________________________ 

Heléne Eliasson, sekreterare 

 

Justeras:    

 

 

__________________________________________                 ____________________________________ 

Anna Holter, mötesordförande Tony Nykvist, justerare 


